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Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 8/2021-09-14

Närvarande: Tre av kårstyrelsens ledamöter närvarade

§ 1 Mötets öppnande
Kårordförande (KO) hälsade  välkomna och förklarade mötet öppnat

§ 2 Val av mötesordförande
KO valdes till ordförande för mötet

§ 3 Val av mötessekreterare
Mötessekreterare valdes

§ 4 Val av protokolljusterare enligt (Bilaga 1)
Protokollsjusterare utsågs

§ 5 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes med möjlighet att lägga till under § 15, övriga frågor

§ 6 Godkännande av protokoll 7/2021
Protokoll 7/2020 godkändes

§ 7 Rapporter
KO/Förvaltning:
↪ har beslutat att ha ytterligare ett provapåmöte den 15/9
↪ uppdaterat hemsidorna (iaf den ordinarie)
↪ jobbat vidare med ny lokal.
↪ jobbat vidare med de gratis bokföringsprogrammen
↪ promotat de båda provapåmötena
↪ beställt brandsäker overall
↪ tankat mobilen
↪ lagt ut om provapå på Facebook FB och Instagram

Postmottagare (Bilaga 2)
↪ Inbjudan till Kårledningsträff och kallelse till Distriktsstämman (DST) har inkommit.
Kassör/ekonomi
↪ Kassarapporten omfattar tiden 2021-06-19 till 2021-08-13 och då fanns det

2 877, 80 SEK på företagskontot. Efter att hyran betalts och det gjorts ett inköp till
branddockan så finns det  ca 300:- på kontot. Sista påminnelsen till dem som inte
betalade medlemsavgiften i våras har inte gått ut.

Medlemsregistrerare
↪ En medlem har tagits bort
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Utbildning
↪ KO har försökt hitta någon “Leda scouting” som spårarnas AL kan gå men tyvärr

krockar alla de som ligger på rimligt reseavstånd med hens schema.
Hemsidorna
↪ Uppdatering har gjorts på den ordinarie hemsidan med anledning av provapåmötet

den 15/9
↪ De senaste 28 dagarna har ordinarie hemsida har haft 25 st besökare medan

aktivitetshemsidan har haft 13 st.
Sociala medier
↪ Det har lagts ut om prova-på-mötena på FB och Instagram
Avdelningar
↪ Småtrollen: har haft tre möten varav ett prova-på utan att det kom någon, 3 st

barn finns på avdelningen. Nytt prova-på möte planerat till 15/9.
↪ Skogstrollen: tre- fyra scouter på avdelningen. har haft tre möten varav ett var

digitalt.
↪ Älvorna: Planerat för att starta 2/10 om vi får tillräckligt med anmälningar.

§ 8 Beslutsrapportering (Bilaga 3
Se bilaga

§ 9 GDPR so far
Jobbar på med kontinuerlig rensning.

§ 10 Förberedelser inför KST 28/9
Vi beslutar att flytta fram  KST till den 5/10

§ 11 Pr Älvorna?
Annons på sociala medier och i egna grupper på FB. Vi beslutade att inte lappa på
meddelandetavlorna eftersom det hitintills inte gett någon utdelning. Däremot så
bestämde vi att de barn i lämplig ålder som har lämnat in intresseanmälningar till oss och
kontakter vi har sedan tidigare ska mejlas och bjudas in.

Diskussion om hur många deltagande “enheter” som krävs för att starta. Frågan är
komplicerad och vi kunde inte enas om något bestämt antal. Deltagande ledare vill ha
minst fem.

Deadline för anmälan satt till 27/9. Betalning (400:-) oss tillhanda 1/10 eller mot
uppvisande av betalning/kvitto. Avhopp innan anmälningstiden gått ut får tillbaka hela
kostnad medan avhopp efter anmälningsdatum får tillbaka avgift minus kostnaden vi har
till förbund/distrikt (130 SEK).

§ 12 Öppna upp KS-mötena?
Kårstyrelen beslutade att kårstyrelsemötena ska återöppnas.

§ 13 Den digitala kårledningsträffen 26/9?
KO deltar om möjligt.
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§ 14 Rutiner för styrelsearbetet
Det är allas ansvar att se till att styrelsearbetet sköts enligt de rutiner vi kommit överens
om.

§ 15 Övriga frågor
a) Livlinekastning.

Viktigt att se till att alla i kåren lär ut samma teknik, kanske i form av bildserie i
stegringsprogrammet.

b) Hur agera på barn som reagerar starkt på svordomar (som används olika inom de
olika språkkulturerna dessutom)
Diskussion, inget egentligt beslut.

§ 16 Tid för nästa möte
Nästa möte 15/10

§ 17 Mötet avslutas
KO tackar för visat intresse

Mötesordförande:_________________________________________________________

Styrelseledamot:__________________________________________________________
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Bilaga 1

1. Mötet utser en protokollsjusterare
2. Mötessekreteraren färdigställer mötesprotokollet inom en veckor från att mötet hölls

och delar sedan protokollet med den utsedde protokollsjusteraren via dokumentets
delafunktion (bild 1).

3. Protokollsjusteraren justerar protokollet så snart som möjligt men allra senast en vecka
efter att den fått protokollet.

4. Protokollsjusteraren delar därefter protokollet med dem som var närvarade vid mötet
via dokumentets delafunktion (bild 1).

5. De övriga deltagarna går igenom protokollet och kommer om nödvändigt med
kommentarer så snart som möjligt men allra senast fyra veckor efter att mötet hölls.
Kommentarer lämnas genom “Infoga kommentar” (bild 2) och märks med den
kommenterandes namn om kommentatorn inte gått in i dokumentet via sin egen
inloggning.
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6. Protokolljusteraren sammanställer de kommentarer som inkommit och gör eventuella
ändringar i protokollet utifrån dem. Observera att alla kommentarer som inte rör stavning
eller grammatik bör diskuteras med den som kommenterat.

7. Efter att eventuella kommentarer införlivats i dokumentet skrivs det ut och tas med på
nästkommande möte med Kårstyrelsen för påskrift av mötesordförande och en annan
styrelseledamot.
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Bilaga 2

2021-09-06 Inbjudan Kårledningsträff sön 26/9 kl. 10-11 (kom till KO:s privata mejl)

2021-08-28 Kallelse DST

2021-08-28 Nyhetsbrev från Stockholms scoutdistrikt
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Bilaga 3
Beslutsrapportering

Paragraf Beslut Utförare Status, förra KS Uppdatering

2/2015, § 7,
punkt 5

Beställa kårband
XXXX Inte påbörjat Inget nytt

KST
2016+2018 Stadgeändringar KO

För att få en
bättre skrivning
på de begärda
stadgeändringar
na antog vi dem
igen på extra
KST

Inget nytt

1/2019, § 14 Skapa skrivna rutiner kring “Trygga
möten” och utdrag ur polisregistret KO Inte påbörjat Inget nytt

? Skicka ut nyhetsbrev KO Inte påbörjat Inget nytt

6/2020, §
12, punkt c

Inköp av handsydda livlinor KO Inte påbörjat Pausad

8/2020, §
16, punkt a

Lyfta frågan om ett
skräpplockningsevent med ordföranden
i Stadsdelsnämnden

KO

Har på sätt och
vis påbörjat
frågan genom att
lyfta den till
tjänstepersonen
på sdf som vi
träffade tidigare

Pausad pga
pandemin

9/2020, § 7,
punkt 3

Ansöka om deklarationsbefrielse senast
2021-05-31 Kassör

Vi tvingas tyvärr
avvakta till nästa
år

Inget nytt

9/2020, § 14 Kris och säkerhetsplan, uppdatering
KS (KO

samordna
r)

Inte påbörjat Inget nytt

9/2020, §
16, punkt b

Dela webbversion av KS-protokoll vi
FB-tråden

KS (KO
samordn

ar)
Inte hunnits med Inget nytt

9/2020, §
16, punkt g

Skapa ett stegringprogram för
scouternas inlärning

KS (KO
samordn

ar)

Diskuterades på
kårplaneringen
och kan
förhoppningsvis
antas på KST

Inget nytt
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10/2020, §
17, punkt b

Skicka in synpunkter till Sdn om
reglerna kring det extra föreningsstödet KO Inget nytt

Inte klart men lyft
denna fråga med
tjänstepersonen

10/2020, §
17, punkt e

Fortsätta utredningen kring byte till
G-Suite XXXX

För att kunna
skaffa G-Suite
gratis måste vi
skaffa ett konto
på något som

heter TechSoup

Avvaktar tills vi
fått svar om

stadgeändringa
rna

2/2021, § 16 Leta ny lokal KO
Har varit i
kontakt med
Hembla

Inget nytt. Efter
en intensiv

mejlväxling i
samband med

förra KS så
bara dog det.

2/2021, §
19, punkt b

Köpa toner KO
Avvaktar tills vi
fått in lite
medlemsavgifter

Inget nytt

3/2021, § 15
Skapa konton hos
https://www.gpsquiz.com/ eller liknande XXXX Ligger i tuben Inget nytt

7/2021, §
12

Skapa kontoplan för
bokföringsprogrammet Bokio XXXX Har diskuterat

frågan med PA Inget nytt

7/2021, § 16 Skaffa tagg till porten XXXX Inte hunnit Inget nytt

7/2021, § 18
punkt c

Ta kontakt med Sjukhemmet för att titta
på den lediga lokalen XXXX Inte hunnit Inget nytt
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